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Zwracam siq z uprzejma pro3bq o ponowne rozpatrzenie
proSby pana lam. ul. ptasia we wlociawku,
kt6ry kilkakrotnie interweniuje w sprawie zamiany mieszkania na wiqksze.

Swoje mieszkanie ma w bardzo dobrym stanie lecz male.proponowal
mieszkanie, kt6re wyremontuje na sw6j koszt lub przejmie mieszkanie
zadtuione i splaci czq5i zadluienia itp. Uwaiam, ie takowy przypadek naleiy
odrqbnie przeanalizowai a nie odrzucai, Jestem przekonany, ie w zasobie
mieszkaniowym Gminy Miasta Wioclawek znajdzie siq do ko6ca kadencji Rady
Miasta Wlociawek mieszkanie komuna lne odpowiadajqce pa nu

Szczeg6lnie proszq paniq prezydent M. Berger o osobiste
zainteresowanie sprawa mieszkaniowq zapraszajqc ponownie pana

. by przedyskutowac jak Urzqd Miasta zamierza wtqczyi siq by
pomoc wy2ej wymienionem u. Z gory dziqkuje za pqzytywne rozpatrzenie mojej
proibv.

Z powa2aniem


